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ACTA NÚM. 21 
 
Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació: 
 
Juan Antonio Baeza Labat 
Anna Maria Barceló Vernet  
Marta Bertrán Tarrés 
Jordi Carrabina Bordoll 
Mercè Díez Jiménez 
Juan Jesús Donaire Benito 
Paloma González Marcén 
Jordi Hernández Sánchez 
Maria Dolors Izquierdo Tugas 
Assumpció Malgosa Morera 
Iván Martínez Flores 
Màrius Martínez Muñoz 
Vicente Martínez Perea 
Pilar Orero Clavero 
Cristina Palet Ballús 
Xavier Ramos Morilla 
Nerea Roher Armentia 
Rosa María Sebastián Pérez 
 
 
No assisteixen a la reunió Raúl Aragonés Ortiz, Carme Font Paz, Lidiane Nunes de 
Castro ni David Sánchez Solbes. S’han excusat d’assistir-hi Cristina Blasi Casagran, 
Virginia Luzón Fernández i Xavier Navarro Acebes 
 
Hi assisteixen amb veu i sense vot Ana Isabel Poveda Barbero, cap de l’Àrea de Gestió 
de la Recerca; Maria Àngels Osuna Torres, cap de la Unitat de Gestió de Recursos de 
l’Àrea de Gestió de la Recerca; Sonia Parella Rubio, directora del Centre d’Estudis i 
Recerca en Migracions (CER-Migracions), i Gonzalo Pontón Gijón, director del Centre 
d’Estudis Lope de Vega (PROLOPE).  
 
Hi actua com a secretària Sandra Vives Prieto, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió. 
2. Informe de les vicerectores. 
3. Informar favorablement, si s'escau, de la presentació de l’informe d'activitats dels 

CER.  
4. Aprovació, si s’escau, dels criteris de priorització de la UAB per a la convocatòria 

d'ajuts Joan Oró per a la contractació de personal investigador predoctoral en 
formació (FI2024). 

5. Aprovació, si s'escau, de la convocatòria d'Ajuts d'Infraestructura de la UAB per 
al 2023. 

6. Informar favorablement/Aprovació, si s’escau, d’adscripcions i desadscripcions 
d’investigadors/es a instituts i/o centres de recerca.  

7. Informar favorablement, si s’escau, de sol·licituds d’IVU 
8. Assumptes de tràmit. 
9. Torn obert de paraules. 

 
 

A les 9.30 h del dia 21 de setembre de 
2023, es reuneixen, en sessió ordinària, a la 
sala de juntes del Rectorat, sota la 
presidència de la vicerectora d’Innovació, 
Transferència i Emprenedoria, Rosa Maria 
Sebastián Pérez, els membres de la 
Comissió de Recerca, Transferència i 
Innovació assenyalats al marge.  
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Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta de la darrera sessió 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació acorden aprovar l’acta de la sessió de 26 de juliol de 2023.  
 
 
2. Informe de les vicerectores 
 
La presidenta informa sobre algunes de les novetats respecte de l’última sessió de la 
Comissió. Referent a les convocatòries, la presidenta exposa el següent: i) convocatòria  
Proyectos de Colaboración Público-privada: ha sortit la resolució. Se’n van demanar sis 
i s’han concedit els sis. La presidenta felicita tant els investigadors com l’equip de l’Àrea 
de Gestió de la Recerca i del PRUAB, que els han donat suport; ii) convocatòria Indústria 
del Coneixement: està actualment oberta. Es donen en total nou milions d’euros. 
Aquesta convocatòria inclou tres modalitats, que són: a) Llavor: es donen 20.000 euros 
per a projectes innovadors amb potencial d’incorporació al sector productiu. Els ajuts 
han d’anar destinats a projectes d’innovació que es trobin en la fase inicial de 
conceptualització del pla per la transferència de tecnologies o coneixements i la 
generació de valor a la societat. b) Producte: es donen 150.000 euros per projecte i està 
destinada a l’obtenció de prototips i a la valorització i transferència dels resultats 
d’investigació generada per equips de recerca de Catalunya. c) Innovador: l’objecte dels 
ajuts és el finançament de projectes per a la contractació d’una persona amb perfil 
emprenedor per tal de portar una idea al mercat. Les tres modalitats incorporen un pla 
d’acompanyament consistent en tallers i assessoria amb mentors. El divendres 22 es 
farà una sessió informativa. Així mateix, s’informa que des de l’Oficina de Valorització i 
Patents poden donar suport a l’hora de redactar projectes, sempre que siguin projectes 
que ja es portaven prèviament des de l’Oficina de Valorització i Patents. Així mateix es 
comenta que hi ha una novetat i és que s’ha incorporat un panell en l’àmbit de ciències 
socials, arts i humanitats; iii) Pathfinder Challenges: està actualment oberta i tanca a 
l’octubre; iv) convocatòria Valor d’Hidrogen Renovable: està oberta i tanca al novembre; 
v) Projectes d’Innovació per a Grups AEI (Asociación Europea para la Innovación) en 
matèria de productivitat i sostenibilitat agrícola (AEI-AGRI): també actualment oberta; 
vi) Premis a la Transferència de Coneixement Joan Roget 2023: s’ha obert aquesta 
convocatòria, la qual consta de tres modalitats. Des de l’Oficina de Valorització i Patents 
i del Vicerectorat d’Innovació, Transferència i Emprenedoria es farà alguna proposta. 
Així mateix s’informa que en alguna de les categories es poden presentar els 
investigadors a títol individual.  
 
La presidenta també explica que, des del grup de la doctora Anna Matamala, s’ha 
impulsat la creació de la primera Xarxa de Transferència en Ciències Socials i 
Humanitats,  AccesCat. En aquest marc, aprofitant el suggeriment de l’AGAUR el grup 
s’ha ofert a organitzar una jornada de transferència en l’àmbit català de les ciències 
socials i humanitats, idea que ha rebut amb molt d’interès la presidenta, expressant que   
els hi donarà tot el suport que li sigui possible. 
 
Així mateix, el 31 de juliol del 2023, es va signar la compravenda de l’empresa de base 
tecnològica Tramontane Therapeutics, SL, la investigadora principal de la qual és la 
doctora Fàtima Bosch, juntament amb el doctor Francesc Gòdia. Referent a aquesta 
operació, es fa saber que ja s’ha rebut un primer pagament i s’esperen més ingressos 
en un futur.  
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S’exposa també que el dia 7 de setembre va venir el conseller Joaquim Nadal al CRAG, 
i la presidenta va aprofitar l’ocasió per a donar més visibilitat al Campus.  
 
D’altra banda, s’explica que el dia 28 de setembre tindrà lloc l’acte d’inauguració del 
curs, la conferència inaugural del qual serà sobre salut mental.  
 
La presidenta exposa que el dia 4 d’octubre hi haurà la segona mostra d’emprenedoria 
universitària, la qual tindrà lloc a la ciutat de Reus. Per tal d’organitzar-la s’ha atorgat a 
la UAB i altres universitats un ajut de 20.000 euros que gestionarà la UB, com a 
coordinadora. La mostra acollirà un concurs de pitch, així com la presentació d’algunes 
empreses sorgides a l’entorn de la UAB.  
 
També es fa saber que la setmana del 16 al 20 d’octubre és la setmana de la innovació. 
La presidenta aprofita per a donar les gràcies als membres que hi han participat. Es 
duran a terme diverses activitats, per exemple, una fira de matching o una jornada de la 
dona científica i emprenedora, entre d’altres.   
 
Seguidament, la presidenta dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa 
que s’està treballant en la modificació dels Estatuts de la UAB. Des del Gabinet Jurídic 
s’ha fet una proposta de primer esborrany de text articulat d’Estatuts adaptant-lo a les 
noves lleis, així com un text comparatiu amb els Estatuts vigents. Aquest mes de 
setembre s’ha constituït la comissió redactora, així com els grups de treball, que ja estan 
escollits i seran els encarregats de discutir els diferents punts dels Estatuts. El que s’ha 
previst és que es redactin una sèrie de preguntes sobre diversos temes que els grups 
de treball hauran de discutir.   
 
La vicerectora informa que l’ECIU organitza, i es fa des de la UAB, una conferència de 
recerca, els dies 3 i 4 d’octubre. Hi ha més informació a la web de la conferència.  
 
Així mateix, fa saber que s’han aconseguit 500.000 euros per una convocatòria 
d’infraestructura, la qual es detallarà més endavant en aquesta sessió.  
 
La vicerectora fa referència a l’última sessió d’aquesta comissió, on es va demanar si hi 
havia alguna persona interessada a participar en una comissió d’avaluació de la recerca. 
En aquest sentit, ahir es va tenir una primera reunió on es van abordar diversos temes 
referents a COARA (Coalition for Advancing Research Assessment). 
 
També informa sobre diverses convocatòries. Pel que fa a les FI van sortir publicades 
aquesta setmana. És per això que en aquesta sessió de la Comissió se n’hauran 
d’aprovar els criteris de priorització per a la convocatòria del 2024. En referència als 
ajuts Ramón y Cajal (RyC), ha sortit la resolució provisional i se saben només els noms 
de les persones a qui s’han concedit els ajuts, però encara no es té més informació. Així 
mateix, la vicerectora informa que la UAB va demanar 21 places. Pel que fa als Juan de 
la Cierva, es van sol·licitar 46 ajuts, dels quals se n’han concedit 15 i 7 són reserves a 
la resolució provisional.  
 
Pel que fa a la convocatòria de projectes precompetitius de la UAB, està en fase 
d’avaluació de les propostes i esperen poder complir els terminis que es van marcar. 
 
Quant a la convocatòria Talent, està oberta fins al 13 de novembre i es gestiona a través 
de la plataforma del Banco Santander.  
 
La vicerectora de Recerca recorda que la convocatòria d’ICREA està oberta fins al 26 
de setembre i la de Premis Nacionals de Recerca està oberta fins al 27 setembre.  
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Així mateix, la vicerectora informa que hi ha hagut alguns problemes amb la 
convocatòria Maria Zambrano, els quals s’estan mirant de resoldre.  
 
Per a acabar, es menciona que avui és la inauguració del Vagó de la Ciència i que a 
l’acte hi assistiran el rector i la vicerectora de Comunicació i de Cultura.  
 
La presidenta obre un torn de paraules on es pregunta sobre els terminis i altres 
aspectes de la convocatòria Llavor/Producte. S’explica que s’ha marcat un termini intern 
d’una setmana per a presentar els projectes, ja que l’equip és petit i s’han de gestionar 
una quantitat elevada de projectes. No obstant això, es fa saber que si hi ha algun 
projecte que necessita més temps, també s’atendrà. Així mateix, s’exposa que l’OVP té 
coneixement d’onze projectes que s’estan preparant per a presentar.  
 
Així mateix es debat sobre els RyC, es comenta que és una llàstima que els 
investigadors s’interessin pels instituts i que se’ls hagi de dir que no se’ls pot contractar. 
La vicerectora de Recerca respon que no hi ha marge de maniobra en aquest sentit i 
que el que hauria de millorar és la relació entre departaments i instituts, ja que els 
departaments són els únics que tenen les places per a estabilitzar els investigadors a 
qui se’ls hi ha concedit els ajuts.  
 
Es pregunta sobre la Comissió d’Avaluació de Recerca i sobre si avaluarà els mèrits per 
transferència, ja que és un aspecte molt important de la recerca. La vicerectora respon 
que COARA no pretén avaluar mèrits en el sentit de convocatòries, sinó que es tracta 
d’una avaluació general de la recerca, en la que s’inclou l’avaluació de l’impacte social 
que té la recerca i això implica que s’està avaluant també la transferència. La vicerectora 
aprofita per a informar sobre la composició dels membres d’aquesta comissió.  
 
La comissió pregunta sobre les FPI i s’informa que aquest any hi ha hagut algun canvi, 
ja que l’Agència ha traspassat la gestió d’aquesta convocatòria a les universitats. Abans 
d’estiu va sortir la proposta de concessió provisional de projectes i s’informa que es farà 
una convocatòria única amb 24 perfils diferents. No obstant això, es comenta que en 
breu l’Àrea de Gestió de la Recerca es posarà en contacte amb els IP per a explicar-los 
el nou funcionament.  
 
Finalment, es demana més informació sobre les beques FI-SDUR. Es respon que 
l’AGAUR està revisant tota la documentació i fins que no donin accés a les universitats 
no podran disposar de la documentació i que serà en aquest moment quan es posaran 
en contacte amb els departaments. Així mateix es debat sobre si pot influir negativament 
que es presentin els mateixos candidats a les convocatòries FI-SDUR i FI2024.  

 
 
3. Informar favorablement, si s'escau, de la presentació de l’informe d'activitats dels 
CER. 
 
La vicerectora de Recerca informa que els centres d'estudi i de recerca (CER) s’avaluen 
cada cinc anys, però en aquest moment es porta un cert decalatge, ja que hi va haver 
uns anys que no es va fer el seguiment.  
 
 
Centre d’Estudis Lope de Vega (PROLOPE) 
 
La presidenta dona la paraula al director del PROLOPE, el Dr.Gonzalo Pontón. El 
director exposa que el CER es va constituir com a tal l’any 2004 i té els seus antecedents 
en el grup de recerca PROLOPE. L’objectiu fonamental inicial era la recuperació de la 
crítica del patrimoni literari de Lope de Vega. El CER edita la producció de teatre de 
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Lope de Vega (360 peces) que estava per editar científicament. Actualment, n’han 
publicat unes 220 edicions crítiques, 12 l’any, des del 1989. L’objectiu que tenen com a 
CER és aconseguir l’edició de la integritat de les obres. Aquesta seria la línia principal, 
però en tenen altres.   
 
Seguidament enumera les xifres que consten a l’informe sobre finançament, 
publicacions, transferència, tesis en curs, etc.  
 
Finalment, fa referència a les millores que volen impulsar des del CER. D’una banda, el 
director explica que han dut a terme canvis en diverses línies, per exemple, introduint la 
intel·ligència artificial, i estan publicant continguts en repositoris oberts. Així mateix, 
volen enfortir el caràcter transversal i la massa crítica del CER. Han engegat una política 
de captació de nous membres: de moment tenen previstos dos Margarita Salas i dos 
Juan de la Cierva. També informa que aquests dies té lloc un concurs de lector i 
probablement aquesta persona s’integrarà al PROLOPE.  
 
La presidenta obre un torn de paraules per tal que els membres de la Comissió facin els 
seus comentaris. Aquests membres feliciten el director per la feina feta des del CER. 
Així mateix, es pregunta què farà el CER un cop s’editin totes les obres. El director 
respon que hi ha previstes diverses línies més. No obstant això, també informa que com 
que la feina que van començar a fer el 1989 ja tindrà cinquanta anys, també es pot tornar 
a revisar el que ja s’ha fet.  
 
Així mateix, se’ls pregunta pel fet que només hi hagi una sola dona. El director exposa 
que la qüestió de gènere la tenen present i els preocupa. Això no obstant, creuen que 
les noves incorporacions ja seran dones i probablement la futura directora també serà 
dona.  
 
Seguidament, es pregunta sobre la introducció de la tecnologia en l’activitat que duu a 
terme el PROLOPE. El director informa que s’està construint una interfície que pugui fer 
validacions per a l’edició crítica de textos amb intel·ligència artificial i explica que han 
utilitzat aquesta intel·ligència a través de convenis i acords de col·laboració amb la 
Universitat de Valladolid i la de Viena, però que no tenen cap servidor al PROLOPE. Els 
membres de la Comissió informen que hi ha grups del CVC amb qui podrien col·laborar 
que fan lectura de manuscrits i que ja estan treballant amb projectes d’humanitats.  
 
També es pregunta sobre el valor afegit que els dona ser un CER i sobre si es podria 
fer la feina que fan des d’un SGR. El director contesta que no en treuen res especial de 
ser un CER, però que els dona un cert reconeixement. La vicerectora considera que 
s’haurien de plantejar i haurien de reflexionar si val la pena mantenir el CER o si poden 
fer la feina que fan a través d’un SGR i així s’evita la duplicitat d’estructures. 
 
Tot seguit, altres membres de la Comissió congratulen el director i es comenta que la 
feina del PROLOPE va molt més enllà del seu àmbit, ja que influeix en màsters i altres 
activitats.  
 
Finalment, la vicerectora recapitula el que s’ha dit anteriorment i considera que tot i que 
té una sèrie de mancances estructurals, en ser menys de deu persones, el PROLOPE 
està reflexionant sobre augmentar la massa crítica. En aquest sentit, tenen diverses 
peticions d’incorporació al CER. D’altra banda, la vicerectora informa que s’estan trobant 
que en termes generals els CER no passen els projectes pel CER sinó pels 
departaments.  
 
 
Centre d’Estudis i Recerca en Migracions (CER-Migracions) 
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La vicerectora de Recerca dona la paraula a la Dra. Sònia Parella, directora del CER- 
Migracions. El CER es crea l’any 2009 a iniciativa d’una sèrie de grups de recerca de 
diversos departaments. Un dels pilars i el que origina la seva creació és la 
interdisciplinarietat de les persones membres. Treballen en migracions internacionals i 
mobilitat humana i en mecanismes de gestió de fluxos. La directora fa èmfasi que sense 
estructura de CER seria molt difícil de mantenir la recerca i formació que duen a terme.  
 
La directora explica que el CER està integrat per una vintena d’investigadors de diversos 
departaments.  
 
Així mateix, la directora és conscient que hi ha una divergència entre els projectes que 
s’han passat pels CER i els que s’han passat per departaments. En aquest sentit, fa una 
reflexió sobre això i comenta que s’està començant a millorar.  
 
Quant a xifres, exposa les que consten en la documentació entregada.  
 
Seguidament, exposa els reptes que tenen des del CER. En aquest sentit els preocupa 
com fer compatible l’estructura CER-Migracions, que és plenament UAB, amb una 
dinàmica de funcionament interuniversitari. Estan explorant alternatives sobre com 
consolidar aquesta situació interuniversitària, que només tenen formalitzada a través 
dels SGR.  
 
Un cop finalitzada la intervenció, s’obre un torn obert de paraules. Diversos membres de 
la comissió feliciten el CER per la feina feta. Així mateix es pregunta sobre la relació 
amb la Fundació Autònoma Solidària (FAS) de cara a aconseguir projectes. Es contesta 
dient que justament la setmana passada s’hi van reunir amb relació al seu programa 
d’acompanyament de persones refugiades i que ja hi col·laboren. Es debat sobre si la 
FAS hauria de fer recerca, ja que es comenta que actualment no és possible. El 
vicerector d’Economia considera que la FAS es va crear com a instrument per a 
vehicular i gestionar, però que l’estructura no està pensada per a fer recerca.  
 
Es pregunta sobre si se segueix algun criteri per a decidir si el projecte va pel CER o pel 
departament. Es respon dient que actualment no tenen un criteri fixat, però que haurien 
de buscar-ne algun.  
 
Així mateix, es pregunta sobre si s’han plantejat la via de projectes europeus per a 
obtenir finançament. La directora respon que sí, que hi estan d’acord i que és una via 
que estan ampliant i intentant millorar.  
 
Seguidament, es pregunta sobre el doble barret de directora de departament i directora 
del CER. Es respon que precisament això es veu com un enriquiment.  
 
Per a acabar, la vicerectora comenta que s’ha presentat el CER com si fos 
interuniversitari i que això no és així, ja que el CER ha de ser 100 % UAB. El que és 
interuniversitari és el SGR, que és amb la UB. Així mateix, la vicerectora considera que 
seria adequat que des del CER es reflexionés sobre quin tipus d’estructura seria 
l’adequada per a incorporar el fet ser interuniversitaros i evitar una duplicitat 
d’estructures, ja que la feina que es fa des del CER sobrepassa els seus límits. La 
directora està d’acord amb aquesta proposta. Una membre de la Comissió matisa les 
paraules i aclareix que realment no hi ha una duplicitat i que a partir del 2021 l’estructura 
és diferent, entenent que en el CER hi conflueixen tres SGR.  
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
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Primer.- Avaluar el seguiment i continuïtat dels CER, en el següent sentit: 
 

 Centre d’Estudis i Recerca en Migracions (CER-Migracions)   Informe Favorable 
 Centre d’Estudis Lope de Vega (PROLOPE)                             Informe Favorable 

 
Segon.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
Tercer.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius   
 
 
4. Aprovació, si s’escau, dels criteris de priorització d’ajuts Joan Oró per a la contractació 
de personal investigador predoctoral en formació FI2024. 
 
 
La presidenta dona la paraula a la vicerectora de Recerca, que informa que els ajuts FI 
ja han sortit, per la qual cosa s’han d’aprovar els criteris per a la nova convocatòria. 
Explica que la idea que s’ha seguit ha estat utilitzar els mateixos criteris que a l’última 
convocatòria. 
 
Alguns membres de la Comissió debaten sobre si és o no adequat mantenir aquests 
criteris, ja que a l’última convocatòria es va comentar que aquests criteris es modificarien 
amb una fórmula que fos més adequada per a evitar certes discriminacions que es 
poden donar en alguns casos. Es comenta que s’han tingut en compte altres alternatives 
i s’ha comprovat que els canvis que es produïen eren realment poc significatius. De totes 
maneres, els membres de la Comissió estan d’acord que la comissió que s’encarrega 
de proposar els criteris es posi a treballar com abans millor per tal de veure si es poden 
millorar aquests criteris de cara a la pròxima convocatòria.  
 
Els membres de la Comissió estan d’acord que es modifiqui l’últim apartat d’adequació 
de la proposta a la política científica definida per l’entitat d’adscripció, de la pàgina 2 de 
l’annex número 1. En comptes de posar-hi “3. Promoció d’IPs amb curta carrera 
acadèmica” hi ha de posar “3. Promoció de persones directores de tesi amb curta carrera 
acadèmica”. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
Primer.- Aprovar els criteris de priorització aplicables als ajuts Joan Oró per a la 
contractació de personal investigador predoctoral en formació (FI2024) d’acord 
amb els termes de l’Annex núm. 1.  
 
Segon.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
Tercer.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius. 
 
5. Aprovació, si s’escau, de la convocatòria d’Ajuts d’Infraestructura de la UAB per a 
l’any 2023. 
 
La presidenta considera que és una molt bona notícia i passa a explicar en què 
consisteix aquesta convocatòria, la qual té per objecte la renovació i/o l’adquisició 
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d’equipament científic i tecnològic. La convocatòria no pal·liarà els problemes 
estructurals d’infraestructura científica que existeixen, però és una ajuda.  
 
La presidenta informa que la convocatòria haurà de passar també per aprovació de la 
Comissió d’Economia i d’Organització, prevista per al 18 d’octubre.  
 
La presidenta i el vicerector d’Economia resolen alguns dubtes que es plantegen sobre 
el termini d’execució i es comenta que l’execució serà de tot el 2024, per la qual cosa 
no hi haurà un problema d’urgència a l’hora de passar les comandes.  
 
Així mateix, es contesta una pregunta referent a si hi poden optar les unitats tècniques 
dels serveis cientificotècnics i es diu que no.  
 
També s’aclareix si hi poden accedir membres dels SGR interuniversitaris i es respon 
que no hi ha problema si l’aparell és de la UAB. Per a acabar, s’aclareixen dubtes sobre 
els llindars dels contractes menors.  
 
Així mateix, s’informa que les dates que surten al text de la convocatòria es modificaran 
per a adequar-les a les dates d’aprovació per part de les dues comissions.   
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
Primer.- Aprovar la Convocatòria d’ajuts per a l’adquisició/renovació 
d’equipament científic i tecnològic de la UAB per al 2023, d’acord amb les bases 
establertes a l’Annex núm. 2. 
  
Segon.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
 
Tercer. Traslladar els presents acords a la Comissió d’Economia i d’Organització, 
per l’exercici de les seves competències. 
 
Quart.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
 
6. Informar favorablement/Aprovació, si s’escau, d’adscripcions i desadscripcions 
d’investigadors/es a instituts i/o centres de recerca. 
 
La presidenta informa sobre la proposta de modificació d’adscripció d’activitat 
investigadora de personal acadèmic a CER i instituts de recerca propis d’acord amb 
l’annex núm. 3 i la modificació d’adscripció de l’activitat investigadora de personal 
acadèmic a institucions amb personalitat jurídica pròpia d’acord amb l’annex núm. 4. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
Primer.- 1. Informar favorablement l’adscripció de l’activitat de recerca dels 
investigadors als instituts i centres d’estudis i de recerca en els termes de l’Annex 
núm. 3.  
 
2. Elevar aquest acord a la vicerectora de Recerca perquè exerceixi les seves 
competències. 
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3. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius  
 
Segon.- 1. Aprovar l’adscripció de l’activitat de recerca dels investigadors a 
entitats amb personalitat jurídica pròpia que s’identifiquen a l’Annex núm. 4.  
 
2. Encarregar a la vicerectora d’Innovació, Transferència i Emprenedoria 
l'execució i el seguiment d’aquests acords.  
  
3. Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti a 
terme les mesures necessàries per a fer-los efectius 
    
 
7. Informar favorablement, si s’escau, de sol·licituds d’IVU 
 
La presidenta informa sobre les propostes de sol·licitud de reconeixement com a 
investigadors vinculats a la universitat (IVU), d’acord amb la llista que s’adjunta com a 
Annex núm. 5. 
 
Per assentiment, les persones membres de la Comissió de Recerca, Transferència 
i Innovació de la UAB acorden el següent: 
 
Primer.- Informar favorablement la sol·licitud de reconeixement d’investigadors 
vinculats recollits a l’Annex núm. 5.    
  
Segon.- Encarregar a les vicerectores de Recerca i d’Innovació, Transferència i 
Emprenedoria, l'execució i el seguiment d’aquests acords.   
  
Tercer.- Comunicar els presents acords al vicegerent de Recerca, per tal que porti 
a terme les mesures necessàries per a fer-los efectius.  
 
 
8. Assumptes de tràmit 
 
No n’hi ha. 
 
 
9. Torn obert de paraules 
 
No n’hi ha. 
 
 
 
A les 12:34 h, la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
 
La secretària 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 


